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Company Endress+Hauser SE+Co. KG, Hauptstraße 1, 79689 Maulburg 

 
erklärt als Hersteller, dass das folgende Produkt 
declares as manufacturer, that the following product 
 

Product Strahlenschutzbehälter/ Radiation Source Container 

Typ FQG60, FQG61, FQG62, FQG63, FQG66 

  

den Anforderungen über die internationale Beförderung gefährlicher Güter ADR/RID (2021) und 
IATA/DGR (2022) an ein Typ A Versandstück entspricht. Die Strahlenschutzbehälter sind für den 
Transport von umschlossenen radioaktiven Stoffen und von umschlossenen radioaktiven Stoffen in 
besonderer Form vorgesehen. 

Die Eignung als Typ A Versandstück wurde durch eine Baumusterprüfung nach den Anforderungen 
von IAEA-TS-R-1 (2018) Kapitel 6 nachgewiesen und in den internen Dokumenten 961000072, 
960009590, 961000169, 961000170 niedergelegt. 

Die Qualitätssicherung während der Entwicklung, der Herstellung und der Prüfung der 
Strahlenschutzbehälter erfolgt gemäß BAM-GGR016 Rev. 0 vom 10. Nov. 2014. Der Ablauf ist im 
Qualitätssicherungsprogramm für Typ A Versandstücke (Dokumenten-ID GL_0372) beschrieben 

 

 

confirms the requirements on international transportation of hazardous materials ADR/RID (2021) 
and IATA/DGR (2022) for Type A packaging and is suitable for the transportation of sealed 
radioactive material and sealed special form radioactive material. 

The qualification as type A packaging is tested by an type approval according to IAEA-TS-R-1 (2018) 
section 6 and documented by the internal reports 961000072, 960009590, 961000169, 
961000170.  

The quality management during development, manufacturing and testing of the source containers 
is following the requirements of TRV006 and BAM-GGR016 Rev. 0 from 2014.Nov.10. It is described 
in the quality program for Type A packaging (document-ID GL_0372). 

 

  

 Maulburg, 23-November-2023 
Endress+Hauser SE+Co. KG 
 

    

 i.V. Christopher Proios 
Division Manager Quality Management 

 i.V. Thorsten Springmann 
Dept. Manager Level Limit 
Research & Development 
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